
ROMÂNIA
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL PETROŞANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S - V E R B A L
încheiat azi, 06 iulie 2020, cu ocazia desfăşurării şedinţei ordinare a

Consiliului Local al municipiului Petroşani, convocată prin Dispoziţia
nr. 515/2020 emisă de Primarul municipiului Petroşani

La şedinţă participă dl. Primar Florin Tiberiu Iacob-Ridzi, dl.Viceprimar
Florin Nicolae, dna Velici Delia - Secretar general, fiind prezenţi şefii
compartimentelor de specialitate din cadrul Primăriei municipiului Petroşani.

Sunt prezenţi un număr de 18 consilieri locali.
În conformitate cu dispoziţiile Hotărârii Consiliului Local nr. 111/2020

preşedinte de şedinţă este domnul Lăutaru Vlad Alexandru.
Având în vedere situația ivită, determinată de infecția cu COVID-19, care

face imposibilă prezența consilierilor locali la locul desfășurării ședințelor, ședința
se va desfășura online.

D-NA VELICI DELIA:
-Voi supune aprobării dumneavoastră procesele-verbale ale şedinţelor

Consiliului Local din luna iunie 2020.
-Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Ordinea de zi a fost suplimentată cu un proiect de hotărâre:

-Cine este pentru? - 17 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? - 1 vot (dl consilier Vladislav)

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Supun la vot ordinea de zi suplimentată:

-Cine este pentru? - 17 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? - 1 vot (dl consilier Vladislav)
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DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al

municipiului Petroşani

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER BUTULESCU
-Aviz favorabil
-Comisia pentru minorităţi:
-DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 16 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? - 2 voturi (dnii consilieri Barbu și Vladislav)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 123/2020
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DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
2.Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului Instituțiilor Publice

și Activităților Finanțate Integral sau Parțial din Venituri Proprii al
Municipiului Petroșani

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER BUTULESCU
-Aviz favorabil
-Comisia pentru minorităţi:
-DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 124/2020
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DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării statului de funcţii

şi a organigramei Direcţiei de Asistenţă Socială Petroşani

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER BUTULESCU
-Aviz favorabil
-Comisia pentru minorităţi:
-DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 125/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Caietului de sarcini al

serviciului de iluminat public din municipiul Petroşani
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DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL. CONSILIER BUTULESCU:
-S-au mai făcut observații legate de modul în care se înlocuiesc becurile

arse. Metoda aceea că se lasă aprinse toată ziua becurile iar cele care nu ard
sunt evident arse și sunt înlocuite. Această metodă irită pe foarte multă lume, nu
toți știu că este legată de o treabă tehnică și consideră că este o neglijență în
serviciu, o risipă a energiei. În secolul 21 sunt multe alte metode de a depista
becurile arse și sugerați, vă rog, celor care se ocupă cu acest serviciu să
identifice o astfel de metodă și să o aplicăm și noi. Adică alta decât de a ține
becurile aprinse ziua.

DL. CONSILIER BICAN:
-În conformitate cu legea care privește acest serviciu găseam util să fie la

aprobarea acestui proiect de hotărâre și regulamentul acestui serviciu. Așa
prevede și legea și nu văd de ce nu este acest regulament.

D-NA DIACONU:
-Regulamentul a fost aprobat.

D-NA CALOTĂ:
-A fost aprobat în ședința din 29 mai 2020.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
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-Cine este pentru? - 10 voturi (dnii consilieri Butulescu, Cornea,
Lăutaru, Durbacă, Iliaș, Lupu, Muntean, Negrici,
Niță și Rad)

-Împotrivă? -
-Abţineri? - 8 voturi (dnii consilieri Barbu, Bican, Burduf,

Codreanu, Grigoriu, Nicolae, Rus și Vladislav)
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 126/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
5. Proiect de hotărâre privind casarea unor obiecte de inventar şi

mijloace fixe din patrimoniul Serviciului Public Administraţia Pieţelor

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL. CONSILIER BARBU:
-De 4 ani de zile insist să fie atașate la proiectele de hotărâre și procesul-

verbal al comisiei care face casarea dar sunt ignorat de fiecare dată. A doua
chestiune, am văzut că se casează o casă de fier cu 0,15 bani. Știm cât
cântărește o astfel casă de fier și dacă ei erau gospodari le mai măreau bugetul
pieței. Am mai văzut că piața era dotată de la bugetul local și cu telefoane
Samsung, noi avem telefoane de 2 lei și peste 2 luni trebuie să le dăm intacte
așa cum le-am luat.Semnalând aceste inadvertențe o să mă abțin de a vota un
astfel de proiect de hotărâre.

DL CONSILIER BUTULESCU:
-Am și eu o obiecție. S-a mai discutat asupra acestui aspect și rămân la

părerea că nu ar trebui puse aceste procese verbale la proiectele de hotărâre.
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Este ca și cum nu am avea încredere în cei care au promovat proiectul de
hotărâre.

D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Nu este suspiciune, este dreptul dumnealui să ceară informații.

D-NA CONSILIER BURDUF:
-Și nu este greșit să ceară acest proces-verbal. Procesele-verbale prezintă

o notă justificativă, oarecum.

DL CONSILIER VLADISLAV:
-Dacă considerați că nu este nevoie să fie puse la proiectele de hotărâre

aceste procese-verbale atunci de ce trebuie să mai aprobăm noi?

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 16 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? - 2 voturi (dnii consilieri Barbu și Vladislav)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 127/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
6. Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a

mandatului de consilier local al domnului Pascu Viorel şi declararea ca
vacant a locului ocupat de acesta în Consiliul Local al Municipiului
Petroşani

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiei, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL CONSILIER BARBU:
-Multă lume ne-a acuzat că de ce nu a funcționat alianța PSD-ALDE așa

cum a funcționat la București și din demisia colegului nostru am aflat. Acesta a
spus: ”Gata, ajunge 3 ani și jumătate cu Ridzi, luptăm să câștigăm primăria
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Petroșani. Acest aspect foarte grav m-a lovit în crezul meu de PSD-ist și am un
gust amar că am fost procedura unei înțelegeri a PSD-ului cu primarul. Motivul
cel mai important al deciziei mele.”

DL. PRIMAR:
-Să înțeleg că o colaborare cu mine este interzisă?

DL. CONSILIER BARBU:
-Era vorba de colaborarea PSD-ului cu ALDE care nu a funcționat.

DL. PRIMAR:
-Vreau să vă reamintesc că noi suntem într-o majoritate PNL și PSD în

Consiliul Local și cred că este mai important interesul general decât interesul de
partid sau micile lupte politice locale. Nu știu de ce vă supărați dumneavoastră
așa de tare de ceea ce declară dl Pascu, care oricum a făcut-o în scop electoral.
Dacă era așa de frustrat își dădea demisia acum 1 an jumătate.

DL. CONSILIER BUTULESCU:
-Știm bine că de la bun început că dl Pascu a vrut să candideze din partea

partidului PSD, la funcția de primar. Nu a apucat și atunci a devenit independent.
Nu ar trebui să faceți din asta o acuzație asupra noastră. O colaborare între
consilierii locali, indiferent de culoarea lor politică, trebuie să existe într-un oraș
normal. Noi nu suntem în parlament, nu facem legi. Încercăm să gestionăm cât
mai bine bugetul orașului împreună cu administrația locală.

DL. CONSILIER RAD:
-Nu cred că este cazul să vă reamintesc că în Consiliul Local nu se face

politică ci administrație publică. Este normal ca toți consilierii să se înțeleagă
între ei, indiferent de culoarea politică.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 15 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? - 2 voturi (dnii consilieri Barbu și Butulescu)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 128/2020
Dl. consilier Vladislav nu mai participă la ședință

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
7. Hotărârea nr. 129/2020 privind aprobarea proiectului ”Consolidarea

Capacității Sistemului Medical Public de gestionare a Situației de Urgență”
și a cheltuielilor legate de acesta
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DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 17 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 129/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt alte discuții sau probleme, declar închisă şedinţa

ordinară a Consiliului Local din data de 06 iulie 2020.

Petroşani, 06.07.2020

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ, CONTRASEMNEAZĂ
LĂUTARU VLAD ALEXANDRU SECRETAR GENERAL,

DELIA VELICI


